

## **SPF Vikbolandet**

Styrelsemöte 2017-03-23, Protokoll nr 03

Plats: Östra Husby Bygdegård

**Närvarande:** Lars Andersson, Magnus Arnoldson, Gunilla Nensén-Johansson, Agneta Carlberg, Stig Botvidsson, Paul Finér och Iréne Crona

**Frånvarande:** Siv Hellström

### **§ 1 Mötets öppnande**

Ordförande Lars Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### **§ 2 Dagordning**

Utsänd dagordning fastställdes.

### **§ 3 Föregående protokoll**

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

Ordföranden påpekade att styrelsemötenas protokoll bör numreras i löpande ordning under året. Beslutades att så skall ske fortsättningsvis.

### **§ 4 Val av protokolljusterare**

Till protokolljusterare av dagens protokoll, utöver ordföranden, valdes Stig Botvidsson.

### **§ 5 Konstituering av styrelsen**

Beslutades att Lars Andersson fortsätter som kassör, Magnus Arnoldson som vice ordförande, Iréne Crona som sekreterare, Paul Finér som ansvarig för hemsidan, Agneta Carlberg som reseansvarig, Gunilla Nensén-Johansson som ansvarig för födelsedagsuppvaktningarna och Siv Hellström som hälso- och studieansvarig. Beslutades att Stig Botvidsson blir vice kassör.

### **§ 6 Föreningens ekonomi och medlemsstatus**

Lars Andersson meddelade att föreningens ekonomi f.n. låg på minus. Detta p.g.a. kostnaderna för årsmötet, men också för att det årliga bidraget från kommunen ännu inte kommit in samt att 41 medlemmar fortfarande inte betalat in medlemsavgiften för 2017.

Antalet medlemmar är oförändrat 415. Några nya har tillkommit men

några har fallit ifrån och någon utträtt.

## § 7 **Rapporter och inkomna skrivelser**

### ***Problem med medlemsregistret Miriam och hemsidan***

Lars kommenterade de många problem som förbundets nya medlemsregister haft, och fortfarande har, sedan det infördes i slutet av förra året.

Paul Finér meddelade att han varit på kurs om hemsidan dagen innan styrelsemötet och att det nu verkar som om de problemen börjat ordna upp sig.

### ***Distriktets tågresor till Helsingborg den 3 juni***

5 medlemmar har hittills anmält sig till ovannämnda resa. Föreningen får disponera totalt 8 platser så ytterligare 3 medlemmar har fortfarande möjlighet att anmäla sig. Lars kommer att informera om detta på nästa månadsmöte den 29 mars.

### ***Trafiksafari den 18 maj***

Från SPF Seniorerna Gruvan i Hällestad hade inkommit inbjudan till en trafiksafari som de anordnar den 18 maj. Paul lägger ut informationen på vår hemsida för intresserade som vill delta.

### ***Distriktets 40-årsjubileum***

Lars meddelade att distriktets jubileumsfirande kommer att äga rum i Gamla Linköping den 14 augusti. Mer information kommer senare.

### ***Östgötadistriktets avtal med reseföretaget BokaNerja***

Från distriktet hade inkommit ett meddelande om det fördelaktiga avtal man tecknat med det svenska reseföretaget BokaNerja för resor till Nerja i södra Spanien. Det ger samtliga medlemmar i Östgötadistriktet bra rabatter både individuellt och i grupp. Paul lägger ut informationen på hemsidan.

### ***Informationsmöte om hörselfrågor***

Lars meddelade att vår förening kommer att ha ett informationsmöte om hörselfrågor på Träffpunkten, Wijkagården, torsdagen den 11 maj kl. 13.00.

### ***Parkering vid marknaden i Östra Husby den 15 juli***

Föreningens deltagande i marknaden som ansvarig för parkeringen även i år diskuterades. Magnus håller i det hela och kommer att försöka få ihop

frivilliga, men Lars kommer också att vid nästa månadsmöte nämna vårt behov av medlemmar som ställer upp.

## § 8 Resor

Agneta meddelade att rese- och studiebesöksplaneringen inte ändrats så mycket ännu.

### **Studiebesöket på Östgötateatern**

kommer troligen att äga rum sista veckan i april. Först måste dock några frågor klaras ut med teatern. Mer information kommer.

### ***Resan till Övralid-Olshammar-Askersund den 3 juni***

Agneta redogjorde kortfattat för den planerade heldagsresan till Övralid-Olshammar-Askersund och meddelade att den nu är preliminärbokad. Information kommer på nästa månadsmöte och anmälningslistor kommer att läggas ut.

Vidare kommer listor att läggas ut för det planerade kafébesöket i juli och båtturen i Arkösund i juli/augusti.

### ***Årets långresa till Rhen-Mosel***

Agneta meddelade att resan kommer att äga rum 30 sept – 5 oktober. Mer information och anmälningslistor kommer även här.

## § 9 Nästa möte

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen **den 12 april 2017, kl. 13.00** i Östra Husby bygdegård.

## § 10 Övriga frågor och avslutning

### ***Problem med mynthantering***

Lars meddelade att det nu börjar bli problem med mynthanteringen och att han måste fundera på hur man ska kunna lösa det. Problemet uppstår främst i samband med köp av lotter på våra månadsmöten.

### ***Uppdateringen av föreningens program/verksamhetsplanering***

Paul undrade vem som skulle uppdatera programmet och hur det ska gå till eftersom den senaste versionen utarbetats av SV:s Peter Almroth. Beslutades att Paul tar kontakt med Peter för att få tillgång till originalversionen så att han löpande kan uppdatera programmet på hemsidan.

***Tackkort***

Tackkort till föreningen för uppvaktningen på hennes 80-årsdag hade inkommit från Eva Wahren.

**Vid protokollet:** \_\_\_\_\_

Irène Crona

**Justerat:** \_\_\_\_\_

Lars Andersson

\_\_\_\_\_  
Stig Botvidsson